

Protokoll fra styremøte for OSI Tennis (07.08.19)

Tid: Kl. 18-20

Sted: Domus Athletica

Tilstede: Krithika, Pia, Oda, Dag, Juliana

Ikke tilstede: Håvard, Joachim, Kjetil

Godkjenning av saksliste og møteinnkalling:



Informasjonssaker

1.1.1, Hvordan har det gått siden sist?

Eventuell kommentar:

1.1.2, Hva skal folk jobbe med frem mot neste styremøte?

Eventuell kommentar:

1.1.3, Fastsette tid/sted for neste styremøte

Eventuell kommentar: La oss lage en ny doodle for neste møte!

1.1.4, Viktig at alle (spesielt de nyeste) får en oversikt over hva som skjer etter sommeren (Håvard)

Eventuell kommentar:

1.1.5, Trenere høsten 2019 (Oda)

Eventuell kommentar: Jasmina (trener 1), Robert, Håvard (intermediate), Dragutin.

Samarbeid med FIL (Nick), foreløpig i utesesongen? 300,- lønn for to timers økt.

Diskusjonssaker

1.2.1, Nye styremedlemmer? (Håvard)

Oda og evt Krithika forlater oss om kort tid, og vi trenger noen til å overta.

I tillegg er planen nå å sette inn enda ett styremedlem i form av BT-ansvarlig. Hvordan og når skal vi iverksette tiltak for å fylle disse stillingene?

Kommentar, Dag: Vi må visst rekruttere litt i så fall. Spre ordet til de vi kjenner, spesielt litt ivrige medlemmer. Kan og sende ut mail om posisjon(er) som ønskes fylt.

Kommentar, Oda 2: er det ikke Daniel som blir BT- ansvarlig? Og som Dag skriver så må vi bare promotere det ja. Skrive et vennlig innlegg på Instagram og Facebook etc.

Kommentar, Kjetil: skrive at vi ønsker å rekruttere i fellesmail-orientering vi uansett må sende ut. Insta og face. Men aller viktigst å snakke med medlemmer personlig. (Og ikke være redd for at det blir kleint å meddele dette på flere kanaler)

Hva styret samlet kom frem til: Krithika ønsker å være tilgjengelig som styremedlem, men ikke med et spesifikt ansvarsområde. Vi må fylle PR, BT-ansvarlig og fra september nestleder (spond, booke banetider/fordele treningstider, advarsler, trenere, hjelpe styreleder).

1.2.2, Sosiale medier (Håvard)

Jeg synes sosiale medier er blitt bedre, men tror ikke de når så godt ut til personer utenfor klubben. Har vært innom tanken å ha en reklamefilm hvor vi får vist hvor kjekt det er på treninger, kanskje noen korte intervju med noen av medlemmene. Et eller annet som ikke gjør det så skummelt å melde seg inn, få potensielle medlemmer til å vite nøyaktig hva de går til. MAO: Mennesker er redde for det ukjente. Vi må få folk til å føle seg bekjent med osi tennis slik at de tør melde seg inn.

Kommentar, Oda 1: god ide med promofilm! Hvem kan eventuelt lage en? Kanskje noen i klubben vi kan gi litt kompensasjon til.

Kommentar, Pia: Promofilm høres smart ut, generelt så er videoer mer populært så kan hende dette er noe vi burde bruke mer generelt fra treninger osv.

Kommentar, Juliana: Film er veldig lurt! Da får vi vist at det er lav terskel for å spille med/hos oss, og vi får vist tilbudet vårt bedre (baner/steder, treninger med instruktører, variasjon i medlemsmassen, og det sosiale). Men det tar mye tid å lage film, så vi må nok betale noen kroner til vedkommende som lager den.

Kommentar, Kjetil: God idé! Lage noe som kan brukes til prootering i flere år fremover. Kanskje en greie jeg kan ta på meg å lege selv om jeg finner tid (kanskje med hjelp fra Juliana eller andre foto/film-entusiaster)

Hva styret samlet kom frem til: Vi må skaffe noen videoklipp fra både spilling, sosialt, lagkamper, fest/våryr?. Vise litt hvordan miljøet er, treningsopplegg, kurs med trenere, litt spilling. Er Kjetil interessert i å klippe og lime litt? Alle går gjennom egne bilder/videoer og deler dem med driven. Vi tar opp temaet på neste møte, og ser gjennom det vi har. Imidlertid kan vi kanskje lage en powerpoint til foreningsdagene?

Forslag: Lage en generell introvideo først, og kanskje noen kortere mer spesifikke snutter innover i sesongen.

1.2.3, Forberedelser til foreningsdager (Oda)

Hvem, hva, hvor? Er det laget noe nytt promo?

Kommentar, Håvard: Jeg foreslår uke 34 & 35; tidligst mulig etter Foreningsdagene
Oppsummert mail fra Sofus:

“Dere kan velge om dere vil ha prøve treninger i uke 33, 34, 35 eller 36.

Alle gruppene kan ha to uker hver.

Foreningsdagene er 16. og 19. august.

Jeg trenger svar før fredag kl. 12.00. ^{“LTTT”}_{SEPSEP}Har ellers snakket med Daniel og han er villig til å stille med BT utstyr for å fange oppmerksomhet og skape et unikt tilbud fra oss (OsloMet har ikke BT). Kanskje noen kan lage en improvisert stand utenfor foreningslokalet slik at vi kan rekruttere på stedet?

Kommentar, Oda 2: ift det Sofus skriver så angår det ikke oss nå mye egentlig, med mindre vi skal ha prøvetreninger på Domus. Men burde ha det rett etter foreningsdagene, da uke 35 og 36.

Og så mente jeg egentlig å spørre hvem som kan stå når. Rekrutteringsansvarlig kan kanskje lage en et dokument hvor vi fyller inn når vi kan. OsloMet 16 august, UiO 19 august. Og så er det vel en dag til, husker ikke når det er.

Kommentar, Juliana: God idé å lage et dokument hvor vi fyller ut når vi kan stå (jeg skal ordne med det). Også enig at det er lurt å ha prøvetrening kort tid etter foreningsdagene.

Kommentar, Kjetil: innstilt på å hjelpe til å stå om det passer! Kan skrive ut noen postere som ligger ferdig på drive for å henge opp visse steder og dele ut. Bør ha med laptop på stand så folk kan melde seg inn direkte og melde seg på prøvetreninger.

Krithika: Jeg og Juliana har idemyldret til foreningsdagene. - tar det muntlig

Hva styret samlet kom frem til: Lurt å ha prøvetreningene etter 19., ila uke 34 og 35. Vi lager doodle for hvem som kan stå når. Kjetil skriver ut flyers/posters. Vi samler inn mailadresser på foreningsdagene, og sender ut spørreskjema om hvilke treninger man vil delta på (beginner og intermediate/advanced). Vi forventer mange interesserte, så vi prøver oss frem i uke 34 og så fyller vi på ift etterspørselen i uke 35.

1.2.4, Innesesongen (Oda)

Kommentar, Dag: Vi får ta en runde på ønskede tider, sammenlikne med i fjor?

Kommentar, Kjetil: Jepp, og komme til ota tidligst mulig med ønskene slik at ikke NSTF (Oslo met/UiO tennis) kommer oss i forkjøpet med å rappe alle gode tider.

Kommentar, styremedlem 3

Hva styret samlet kom frem til: HTK har økt prisen etter kl 16, så vi flytter treningene til formiddagen om mulig. Vi kan se på fjorårets treningstider på Hasle og sende inn de asap.

1.2.5, Hardtennis/Tennismatch på Frogner, og UTR-rating (Dag)

Ekstra banetid og matchspilltilbud er flott, men tror ikke medlemmene vet hva Nick forventer av de som deltar. Tjener det noen hensikt å skaffe våre medlemmer en UTR-rating? Tror det kan virke litt avskrekkende for en del spillere om det er "obligatorisk" å registrere seg om man deltar.

Kommentar, Dag: Nå er det ikke lenge igjen av utesesongen, men som gruppe har vi ikke diskutert dette, og jeg ble i allefall litt overrasket over hvor mange treninger og "nye" konsepter som plutselig lå ute på Spond. Flott initiativ fra Nick, men vi må ha 100% oversikt over tilbudet vårt. Spesielt når dette veldig påvirker hvordan klubben oppfattes av medlemmer.

Kommentar, Håvard: UTR skal strengt tatt bli gjennomført gjennom en omfattende test innen alle slag og kanskje mer. Nick har gjort en vurdering ut fra sine observasjoner av spillere. ^[1]_[SEP] Jeg ga Nick rettigheter på spond for å legge til det jeg trodde ville bli noen få treninger pr uke. Vi vil kutte ut disse spesialtreningene etter sommeren. Så tenker jeg vi heller kan vurdere muligheten for å skape noe mer

organisert sammen med FIL **DERSOM** vi får kapasitetsproblemer eller skulle trenge noe mer sosialt.

Kommentar, Pia: Jeg ble også veldig overrasket da jeg så alle disse på Spond, og skjønte egentlig ikke helt hvor dette kom fra. Føler vel generelt at nye konsepter burde gå gjennom styret først, så vi hvertfall vet hva som skjer og hva baktanken er.

Kommentar, Kjetil: Enig med styret generelt om at det kom plutselig og tilfeldig og litt kaotisk. Likevel ønsker jeg personlig alle som vil hjelpe til med egen innsats hjertelig velkommen. Kanskje vi kan la Nick fortsette å hjelpe til på den måten han gjør, men be han om å forenkle ting litt. Droppe UTR-konseptet og kun kjøre ut ifra våre 3 nivåinndelinger?

Oda: Har hatt noe dialog med Nick, og han er klar over at styret synes det har vært kaotisk. Jeg foreslår at vi dropper all avansert trening som han har hatt i juli, men at det kan være iallfall en trening kombinert OSI og FIL i uken. Da vil også Nick være til stede for å veilede. Avventer svar fra Nick om dette er ideelt.

Hva styret samlet kom frem til: Initiativet fra Nick er supert, men det må forenkles (spesielt mtp UTR) om vi skal opprettholde tilbudet. Det må ikke være for komplisert/avskrekkende å melde seg på. Matchplay mellom FIL og OSI er jo et veldig bra alternativ. Vi kan gjerne utforske muligheten for et videre samarbeid i innesesongen, om nødvendig.

1.2.6, Strengemaskinen (Kjetil)

Nick tilbyr en ordning på strengemaskinen hvor den står på FIL sitt kontor og han kan strenge for medlemmer (i følge han selv kun til den prisen det koster å kjøpe strengene). Vi i styret kan også avtale å bruke maskinen på egenhånd om vi ønsker.

Kommentar, Dag: Hvis vi får dette skriftlig (spesielt mtp. at vi kanskje ønsker å flytte maskinen i fremtiden - bevise eierskap osv.), så er det jo en god ordning for alle involvert!

Kommentar, Oda 2: helt enig med det Dag skriver. Burde ha noe skriftlig på det. Men supert at han er villig til å gjøre det!

Kommentar, Pia: Høres ut som en god ide, tror mange vil være interessert i det tilbudet så lenge Nick er fleksibel og kan strenge når folk trenger det.

Kommentar, Kjetil: Enig med resten av styret. Som takk for Nick sin hjelp synes jeg han burde få bruke strengemaskinen privat selv, og også bruke den for FIL sine medlemmer.

Hva styret samlet kom frem til: Få en skriftlig avtale på dette, så er det fritt fram for han å bruke den.

1.2.7, Kampen om Hovedstaden (Håvard)

<https://www.kampenomhovedstaden.com/>

Melding mottatt på facebook siden fra arrangøren:

“Hei på dere! Som dere kanskje har fått med dere inviterer vi 21. september til årets store studentidrettsfest - Kampen om hovedstaden! Det blir turnering på dagtid, før vi på kvelden samler det beste student-Oslo har å by på av idrettsutøvere til en storslagen fest på et av Oslos hippeste utesteder 😊 Vi håper dere klarer å få dette inn i terminlista deres, og slenger dere på!

<https://www.facebook.com/events/382831559005111/> “

Jeg har aldri vært med på dette, men tenker det bør promottes på noe vis.
Påmeldingsfrist er 10. september

Kommentar, Kjetil: vet heller ikke hva dette er, men høres interessant ut om vi kan delta som en gruppe og gjøre det til en kul sosial greie.

Vi kom frem til: Vi kan informere om dette på FB e.l., men vi organiserer ikke/pusher ikke dette på folk. Det koster 350kr å være med, så de som vil spille må ville det på eget initiativ.

Vedtakssaker

1.3.1, (overskrift)

Eventuell oppsummering av sakens innhold

Kommentar, styremedlem 1:

Kommentar, styremedlem 2:

Kommentar, styremedlem 3

Vedtak:

1.3.2, xxx

1.3.3, xxx

Eventuelt

eventuelle kommentarer

Oda: Utstyr på Frogner, NIH, og Domus. Ift at trenere skal ha kurs så burde vi ha utstyr tilgjengelig til de. Nick har sagt at vi kan ha en bøtte stående på Fogner. Kan du følge opp dette Kjetil? Og hva tenker vi på NIH?

-kommentar, Kjetil: Ja, skal følge opp dette.

Dag: Hva skal vi tilby av nybegynnerkurs? (Om ikke informert om i 1.1.5)

Commented [1]: det gjør det ;)

Dag: Har ordnet klubbadmin med nye avgifter og utvalg. Skal vi beholde 600 for studenter og 900 ikke-student?

Pia: Sette dato for en sommerfest i Frognerparken?

- **Sette opp noen engangsgriller, få med Daniel for BT. Hvis dårlig vær, drar vi til et utested.**

Juliana: Hva skal vi tilby av sosialt i høst? Kun fester, eller skal vi tilby arrangement uten alkohol også (f.eks. gruppetur til Tusenfryd, vet Tusenfryd har ganske gode priser til idrettslag)?

Håvard:

Jeg har nå skaffet 9 nye racketer.

Totalt har vi 18 eller 20 til disposisjon. Skal vi starte å låne/leie ut (tenker maks ett semester) (evt da med et depositum), eller skal vi fortsette å låne ut på treninger?

- **Starte med å ta de med på kurs/prøvetreninger, så kan vi evt. ta opp dette igjen etter studiestart? Hvis noen ønsker å få i gang dette, med evt. skriftlig avtale/skjema for utleie, så er det fritt fram.**

Kommentar, Kjetil: synes vi bare skal låne ut. Racketer vil forsvinne om vi skal leie ut for lengre tid. Det motiverer også medlemmer som blir over litt tid å skaffe egne racketer.

Krithika: Holde en "back to school" fest etter prøvetreninger. Sånn at nye potensielle medlemmer kan bli kjent gjennom klubben og ønsker å bli medlem.

Joachim: Jeg har en hektisk tid nå, men jeg følger opp økonomien. Vi trenger å få inn timelister hvis det skal betales ut lønn for trenertimer.

(Signatur for godkjenning av protokoll)

